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KOMMUNLEDNINGSKONTOR KLK 
Utredningsadministratör 
Gustav Olsson 

KOMMUNSTYRELSEN 
2023-05-29 

Svar på motion: Solceller på kommunens 
byggnader 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta  

Kommunfullmäktige beslutar att motionen, Solceller på kommunens byggnader, 
inte föranleder några ytterligare åtgärder. 

Sammanfattning 

Eva Lindau och Janne Boman båda (S) har i en motion till kommunfullmäktige 
den 19 april 2022 föreslagit att Täby kommunfullmäktige snarast ska uppdra åt 
kommunstyrelsen att påbörja arbetet med att förse kommunens byggnader med 
solceller och solpaneler. Vidare menar motionärerna att en informationskampanj 
eller dylikt ska genomföras till kommunens medborgare för att solcellers fördelar 
ska göras tillgängliga. 

Fokus för Täby kommun i den fastighetsägande funktionen har de senaste åren 
legat på att få bort oljeberoendet och öka energieffektiviseringen i nybyggnads-
projekt. På kommunens egna byggnader bedöms lönsamhet, tekniska och 
estetiska förutsättningar för eventuella solcellsinstallationer från fall till fall. 

Information angående solceller till kommuninvånarna finns att tillgå på 
kommunens hemsida. Vidare erbjuder Täby kommun gratis energi- och 
klimatrådgivning, både för hushåll och företag. Energi- och klimatrådgivningen 
erhåller kostnadsfri och opartisk rådgivning i frågor som handlar om energi och 
klimatpåverkan, bland annat vad gäller solceller. 

Mot bakgrund av ovanstående föreslås att motionen inte föranleder några 
ytterligare åtgärder. 
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Dnr KS 2022/122-21 



 

 

 

Tjänsteutlåtande 
2023-05-03 
Dnr KS 2022/122-21 

2(3) 

Ärendet 

Eva Lindau och Janne Boman båda (S) har i en motion till kommunfullmäktige 
den 19 april 2022 föreslagit att Täby kommunfullmäktige snarast ska uppdra åt 
kommunstyrelsen att påbörja arbetet med att förse kommunens byggnader med 
solceller och solpaneler. Detta med hänsyn till byggnaders utformning och 
utseende. 

Vidare menar motionärerna att en informationskampanj eller dylikt ska 
genomföras till kommunens medborgare för att solcellers fördelar ska göras 
tillgängliga. Motionärerna lyfter också fram att det idag ökade antalet 
solcellsanläggningar i Sverige beror mycket på att fler vill bidra till klimat-
omställningen.  

Det nuvarande solcellsbeståndet för Täby kommun är fördelat på fem byggnader, 
Viggbyskolan (15kW), Täby simhall (120kW), Brinkskolan (43kW), 
Vallatorpsskolan (120kW) och Hägerneholmsskolan (62kW). 

Fokus för Täby kommun i den fastighetsägande funktionen har de senaste åren 
varit att få bort oljeberoendet i befintligt fastighetsbestånd och vid nyproduktion 
projektera energieffektiva byggnader och anläggningar. På kommunens egna 
byggnader bedöms lönsamhet, tekniska och estetiska förutsättningar för 
eventuella solcellsinstallationer från fall till fall. I kommunens verksamhetsplan 
för 2023 framkommer att kommunen ska anlägga solceller på sina fastigheter där 
så är lämpligt och kostnadseffektivt. 

Ett exempel där det är lönsamt är den nya simhallen som har verksamhet året 
runt. Enligt en beräkning framtagen i projektet ska solcellerna producera 
omkring 90 000 kWh/år, vilket motsvarar ca 5 % av den totala förbrukningen för 
simhallen. 

Fastighetsavdelningen har sedan år 2013 ett projekt, beslutat i verksamhets-
planen 2013, för energiinvesteringar i kommunens byggnader. Inom projektet 
arbetas det med många olika åtgärder för att minska energianvändningen i de 
byggnader som kommunen äger, bland annat genom effektiva installationer, 
fönsterbyten, isolering, fjärrvärme, solceller med mera. Solceller är alltså ett av 
många verktyg i kommunens arbete med att minska oljeberoendet och öka 
energieffektiviseringen inom fastighetsbeståndet. 

Information angående solceller till kommuninvånarna finns att tillgå på 
kommunens hemsida. Vidare erbjuder Täby kommun gratis energi- och 
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klimatrådgivning, både för hushåll och företag. Energi- och klimatrådgivningen 
erhåller kostnadsfri och opartisk rådgivning i frågor som handlar om energi och 
klimatpåverkan, bland annat vad gäller solceller. Energi- och klimatrådgivningen 
har bland annat deltagit vid Täby miljödag som anordnats varje år. 

Ekonomiska överväganden 

Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen. 

Katarina Kämpe 
Kommundirektör 

Jenny Gibson 
Samhällsutvecklingschef 

Bilagor 

- Motion daterad den 19 april 2022. 

 

Expedieras 

Utredningsadministratör Gustav Olsson 
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